

SAIF Master of Finance Program Ranked No.1 in Asia

上海高级金融学院金融硕士项目排名亚洲首位

上海高级金融学院金融硕士(MF)
 排名亚洲**No.1**, 全球**No.14**

2017年英国《金融时报》全球金融硕士排名

SAIF MF **No.1** in Asia and **No.14** globally
 In Financial Times Master in Finance ranking 2017

The Master of Finance (MF) Program of the Shanghai Advanced Institute of Finance (SAIF) at Shanghai Jiao Tong University has been recognized as one of the best in the world, according to a ranking by the Financial Times (FT) published on June 19th, 2017. In FT's 2017 tabulation, SAIF's MF program was ranked No.1 in Asia and No.14 globally, jumping 14 slots from last year when it participated in the ranking for the first time.

In terms of value for money, SAIF was ranked No.1 in Asia and No.7 in the world.

According to FT, SAIF distinguishes itself in the following rankings: "Employment at Three Months" (No.1 in the world), "Faculty with Doctorates" (No.1 in the world), "Salary Increase" (No.5 in the world), "Salary Today" (No.7 in the world), "Career Progression" (No.1 in Asia), and "International Course Experience" (No.1 in Asia).

6月19日,由英国《金融时报》公布的2017年全球金融硕士项目排名中,上海交通大学上海高级金融学院(高金)的金融硕士项目(简称"MF")位列全球第14名,较去年大幅攀升14位,并跃居亚洲首位。在投资回报率方面,高金居亚洲第1、全球第7。

数据显示,在分项评选指标中,高金最领先的指标包括:"毕业三个月内就业率"(全球第一)、“博士师资”(全球第一)、“毕业后三年薪资涨幅”(全球第五)、“毕业后三年薪资”(全球第七)、“校友职业发展”(亚洲第一)及“课程国际化程度”(亚洲第一)。

ELSA | A Lecture on EQ and its effectiveness

情商管理及运用讲座回顾

On June 7th, Mr. Norman Yen and his partner Amanda were invited to give a workshop on how to raise individual and interpersonal interaction effectiveness through mindful EQ. As a consultant and professional trainer, Mr. Yen has over 25 years of combined consulting and executive level experience in the US & Asia. Participants assessed their own style of handling daily interactions through a little test on EQ at the beginning of lecture. He introduced of 4 dimensions in terms of EQ: self-awareness, self-management, social awareness and relationship management. He gave students detailed information on each category, and stressed on the self-awareness and self-management particularly.



2017年6月7日, SAIF MF邀请到资深顾问及专业培训师 Norman Yen 先生和他的搭档 Amanda 女士,一齐为同学们带来关于“情商的有效管理及运用”的讲座,旨在帮助加强同学们的情商管理意识,从而提高其在个人与人际交往沟通时有效性。Norman Yen 先生在美国及亚洲有超过25年的咨询及执行经验。

讲座伊始,同学们通过一个小测试来评估自己的个性及日常情境下的互动风格。Norman 老师随后分析并详细向学生们介绍了情商的四个维度:自我意识、自我管理、社会意识与关系管理,并特别强调了自我意识与自我管理两个维度。

Contact Us



 SAIF-MF



 SAIF_MF

Extracts from Interview with Excellent Graduates

优秀毕业生访谈节选



As one of SAIF MF 2017 graduates, Yin Kai is known for his remarkable performance, full scholarship and the honor of "Distinguished Graduate", who secured an offer from Huatai Securities as early as in August 2016.

As an SAIFer, we are always part of the School. My best wishes to my classmates and also to SAIF. I hope the School would continue to enhance its performance, presence and influence in the academic community, in the financial sector and among alumni."

He faced a number of courses highlighting business etiquette and communication skills at SAIF. "These skills liberated my potentials and made me more open-minded and proactive,"

尹凯是上海交通大学上海高级金融学院金融硕士2017届毕业生，在校期间学业优异，曾获全额奖学金，优秀毕业生称号。2016年8月，他早早拿到了华泰证券的录用函。

来到高金学习后，他大量学习了包括商务礼仪、演讲等诸多强调人际沟通交流的课程内容。“这些内容都挖掘了我以前从未尝试过的潜能，通过这些内容，我变得比以往更积极开放。”

“作为一个高金人，我们已经和学院割裂不开，希望自己 and 同学们越来越好，希望学院越办越好、越来越有影响力，不管是在学术上还是在业界，甚至是校友之间。”



A Moment in the Classroom (Yin Kai sitting at the right end of the 2nd row)

课堂瞬间(2排右1为尹凯)



As a graduate of SAIF MF 2017, Wang Qing successfully joined Morgan Stanley with two of her classmates thanks to her outstanding performance, in addition to a summer offer as early as in the year of her enrollment. Given their professionalism, diligence and efforts, they are highly recognized by both team members and leaders, who complimented their distinctive adaptability compared to other recent interns. Such remarkable results also led to high retention rate. For example, three of four SAIF MF graduated received the final offers from Morgan Stanley.

Wang Qing understands that the opportunity to enter a leading international investment bank at the very beginning of her career path will significantly expand and improve her vision, experience and capabilities. She expressed her appreciation for this "tough" journey, which raised the curtain for a valuable starting point and a promising future.

王青，上海交通大学上海高级金融学院2017届金融硕士毕业生，她于入学当年申请到摩根士丹利的暑期实习生项目，并因为出色的表现，与其他两位SAIF MF同学顺利入职“大摩”。也许因为王青这些高金出来的学生不仅专业素质高，又能吃苦，有拼劲，所在团队的同事和领导对他们都非常满意，认为这批实习生是大摩近几年实习生中适应性比较强表现较好的，最后留用比例也很高。同去实习的四个高金MF学生，有三个最后获得了正式录用资格。王青清楚踏入职场的第一步即能进入国际大投行，对自己的视野格局、职场阅历和能力都会一个很大的拓展和提升。她感谢这段“艰苦历程”，让自己的职业生涯有了不错的开端，未来也就多了无限可能。